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Από το υπ’ αριθ. 6/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 177/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη γενίκευση συζήτησης επί του 1ου θέματος 
«Επί επερωτήσεως δημοτικής συμβούλου 
Χαρούλας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου». 

 
       Σήμερα 22 Μαρτίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-3-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Δ. 
Ταχματζίδης, Α. Παπαστεργίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 191/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 194/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Δ. Ταχματζίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

   

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 15-3-2004 επερώτηση της Χαρούλας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, δημοτικής συμβούλου του Συνδυασμού «Όμορφη και 
Ανθρώπινη Πόλη», που έχει ως εξής: 

Κύριε Δήμαρχε, 
Επανειλημμένα προ ημερησίας διατάξεως, σας ερώτησα για το εξαιρετικά 

σημαντικό ζήτημα της απομάκρυνσης του Β΄Σ.Σ. από τη Βέροια. 
Κατά τη συνήθη τακτική σας, δεν έλαβα απαντήσεις. 
Προεκλογικά, είδε το φως της  δημοσιότητας επιστολή του αξιότιμου 

συμπολίτη μας κ. Γιώργου Καλογήρου, στην οποία εκφράζονται οι ίδιοι βάσιμοι 
φόβοι και μεταφέρονται οι ίδιες ανησυχητικές πληροφορίες. 

Με αφορμή, προφανώς, την επιστολή, αναφερθήκατε στο ζήτημα αυτό, στην 
προ ημερησίας διατάξεως ενημέρωση προς το Σώμα, την Δευτέρα 1η Μαρτίου και 
εκφράσατε την απαισιοδοξία σας για την έκβαση του θέματος. 

Αναφερθήκατε, επίσης, σε δύο επιστολές που αποστείλατε στον τότε 
ΥΠΕΘΑ κ.Παπαντωνίου και υποστηρίξατε ότι δεν έχετε λάβει απάντηση. Τι 
σκοπεύετε να κάνετε γι΄αυτό; 

Το πλέον σημαντικό όμως είναι, ότι ήδη «μετοίκησε», μέχρι τον Μάρτιο του 
2005, στην Αθήνα, η 1η Μεραρχία Πεζικού. 

Με δεδομένη την σημασία του θέματος και τις επιπτώσεις αρνητικής 
εξέλιξης θα παρακαλούσα να μου γνωστοποιήσετε σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να 
προβείτε γι΄αυτό. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ουσουλτζόγλου: Το θέμα της επερώτησής μου θεωρείται ιδιαιτέρως 

σημαντικό και από το Στρατηγό στον οποίο αναφερθήκαμε προηγουμένως.  
Επανειλημμένα, προ ημερησίας διατάξεως, σας ρώτησα για το ζήτημα της 

απομάκρυνσης του Β΄ Σ.Σ. από τη Βέροια. Στις προφορικές ερωτήσεις που υπέβαλα 
δεν έλαβα ικανοποιητικές απαντήσεις. Πριν λίγες μέρες είδε το φως της 
δημοσιότητας μία επιστολή του έγκριτου συμπολίτη κ. Καλογήρου στην οποία 
εκφράζονταν επίσης βάσιμοι φόβοι για την απομάκρυνση, για την μεταφορά του. Θα 
ήθελα να μας γνωστοποιήσετε τι ενέργειες προτίθεστε να κάνετε προκειμένου να 
διασφαλίσουμε ότι μετά το 2005 θα την έχουμε πίσω την 1η Μεραρχία Πεζικού που 
είχε εγκατασταθεί και σ΄ έναν χώρο ιδιαίτερα καλαίσθητο που διαμορφώθηκε. 

Χαιρόμαστε ιδιαίτερα γιατί θα φιλοξενήσει η  πόλη, και οφείλω να συγχαρώ 
όλους όσους πάλεψαν εδώ και δύο – τρία χρόνια για το θέμα αυτό, την 
Πανεπιστημιακή Σχολή. Χαιρόμαστε λοιπόν γιατί λέμε ότι θα έρθουν 70 φοιτητές το  
πρώτο έτος και σε πέντε χρόνια θα γίνουν 350. Δεν αγωνιούμε λοιπόν γι’ αυτούς, θα 
έπρεπε όμως ν’ αγωνιούμε περισσότερο γι’ αυτούς που μένουν εδώ και πιθανόν θ’ 
απομακρυνθούν.  

Αυτές οι μετακινήσεις γίνονται πολύ σιγά, ύπουλα και περίεργα. Περιμένατε 
ότι θα φύγει εν μία νυκτί η 1η Μεραρχία; Μιλάμε για 400 οικογένειες με τα παιδιά 
τους κ.λ.π. Θεωρώ ότι το ζήτημα της φιλοξενίας του Β΄Σ.Σ. είναι πρώτης 
προτεραιότητας για την πόλη και φυσικά για τον Δήμο. Η νέα δομή των Ενόπλων 
Δυνάμεων με την αντίστοιχη αναδιάρθρωσή τους, η οποία και προβλέπει την 
κατάργηση αλλά και τη συγχώνευση μεγάλων σχηματισμών, δεν πρέπει να μας 
αφήνει να εφησυχάζουμε. Πρέπει να αποτελεί μία αιτία συνεχούς παρακολούθησης 
της όλης εξέλιξης του ζητήματος σε σχέση με το Β΄ Σώμα.  Το έτος 2015 
προβλέπεται να ολοκληρωθούν οι αλλαγές και θα μπορούσε κάποιος να πει ότι δεν 
πρέπει ν’ αγωνιούμε από τώρα. Αν δεν δούμε όμως τώρα τι θα κάνουμε για το μέλλον 
τότε τα πράγματα θα εξελιχθούν από μόνα τους και θα μας προλάβουν. Μέχρι τότε 
λοιπόν, η όποια Δημοτική Αρχή που θα υπάρχει, θα πρέπει διαρκώς να 
παρακολουθεί, αυτό το ζήτημα. 

Δεν πρέπει να σταθούμε στις υπάρχουσες δομές. Μπορούμε να κινηθούμε 
προς την κατεύθυνση της ενίσχυσης των δομών που υπάρχουν, να κάνουμε δηλ. ένα 
βήμα παραπάνω προσφέροντας στο μέτρο των δυνατοτήτων μας αντίστοιχες 



διευκολύνσεις, που δεν είναι του παρόντος να συζητηθούν, αλλά θα πρέπει να μας 
απασχολήσουν και άλλα ζητήματα όπως π.χ. το αεροδρόμιο της Αλεξάνδρειας, που 
δεν είναι βέβαια στα διοικητικά μας όρια, μιας και μιλάμε όμως για διαδημοτικές 
συνεργασίες νομίζω ότι η πιθανολογούμενη αναβάθμισή του θα δημιουργήσει μία 
σημαντική κίνηση στην περιοχή μας. 

Γι’ αυτά λοιπόν τα ζητήματα, όπως είναι αυτό του Β΄Σ.Σ., της 
Πανεπιστημιακής Σχολής και άλλα πολλά θέματα που ξέρουμε όλοι μας, που 
ξεφεύγουν από τα συνηθισμένα θέματα της ημερήσιας διάταξης, θα πρότεινα να 
δημιουργηθεί μία διαρκής επιτροπή παρακολούθησης και προώθησής τους για την 
ενίσχυση της θέσης της πόλης μας. Και βέβαια επειδή πιθανολογώ ότι ο κ. Δήμαρχος 
θα πει ότι ο ρόλος της αντιπολίτευσης είναι ο έλεγχος θέλω να διευκρινίσω ότι δεν 
τίθεται κανένα θέμα συνδιοίκησης, αλλά συνεργασίας των «παρατάξεων» του Δημ. 
Συμβουλίου για το κοινό καλό. Αυτή η επιτροπή νομίζω ότι θα έχει πάρα πολλά να 
προσφέρει προς την κατεύθυνση της ενίσχυσης της θέσης του Δημάρχου, αφού από 
την ίδια της τη σύνθεση θα εκφράζει τη βούληση ολόκληρης της πόλης και όχι ενός 
μέρους της πόλης. Μεγάλης βαρύτητας και σημασίας θέμα, πέρα αυτού του Β΄ Σ.Σ., 
θεωρούμε και το θέμα της διεκδίκησης λειτουργίας στη Βέροια και άλλων 
πανεπιστημιακών σχολών.  

Πρόεδρος: Ορίστε κε Πουλασουχίδη, διαδικαστικά. 
Πουλασουχίδης: Θα παρακαλούσα κ. Πρόεδρε, να μας αναφέρετε τη διάταξη 

του Κανονισμού, για ενημέρωση και των νεοτέρων, που απαγορεύει τη δευτερολογία 
και τριτολογία στο θέμα. 

Πρόεδρος: Δεν είπα ότι απαγορεύει αλλά ότι δεν την προβλέπει. Σας διαβάζω 
τη διάταξη του άρθρου 17 του Κανονισμού: 

 «Κάθε επερώτηση αναπτύσσεται προφορικά πρώτα από τον σύμβουλο που την 
κάνει και μετά δίνεται απάντηση από τον Δήμαρχο».  

Με απόφαση της απόλυτης πλειοψηφίας των παρόντων μελών του 
Συμβουλίου μπορεί να γενικευθεί η συζήτηση». 

  Αυτά προβλέπει ο Κανονισμός για την επερώτηση, αυτά εφαρμόζω ως 
Πρόεδρος. Ο Δήμαρχος απαντάει αν τεθεί θέμα. Αν από κάποιον σύμβουλο τεθεί 
θέμα περί γενικεύσεως της συζητήσεως και αποφασίσει γι΄αυτό η απόλυτη 
πλειοψηφία των παρόντων μελών, θα υπάρχει και δευτερολογία και θα έχουν το λόγο 
και οι υπόλοιποι. Δεν εφαρμόζουμε τις γενικές διατάξεις περί πρωτομιλίας, 
δευτερομιλίας, τριτομιλίας κ.λ.π. γι΄αυτό και μπαίνει πρώτο θέμα στην ημερήσια 
διάταξη. 

Δήμαρχος: Πέρα από τους μαθηματικούς κυρία Ουσουλτζόγλου, που είναι 
χρήσιμοι να μας συμβουλεύουν ενίοτε για τους πολλαπλασιασμούς και τις διαιρέσεις, 
είναι χρησιμότατοι και οι νομικοί γιατί αυτοί γνωρίζουν πολύ καλύτερα από τον 
καθένα πως γίνεται η άσκηση του κοινοβουλευτικού ελέγχου. Πριν καταθέσετε 
λοιπόν αυτή την ερώτηση, γιατί ερώτηση είναι κι όχι επερώτηση, να συμβουλευτείτε 
τον κ. Πουλασουχίδη που τα γνωρίζει άριστα αυτά τα πράγματα. 

 Μια όμως που δεν τον συμβουλευτήκατε δράττομαι εγώ της ευκαιρίας να σας 
αναλύσω τι είναι ερώτηση, τι επερώτηση, τι αναφορά, τι αίτηση στοιχείων. Εχει 
δικαίωμα λοιπόν ο κάθε δημοτικός σύμβουλος να κάνει αίτηση προς τον Πρόεδρο και 
να ζητάει οποιοδήποτε στοιχείο, να κάνει αναφορά προς τον Δήμαρχο και να ζητάει 
και να ενημερώνεται για οποιοδήποτε θέμα, να κάνει ερώτηση προς τον Δήμαρχο για 
οποιοδήποτε θέμα θελήσει, έχει δικαίωμα να επερωτά τον Δήμαρχο οποιοσδήποτε 
δημοτικός σύμβουλος για πράξεις και παραλείψεις του που ζημίωσαν ενδεχομένως 
τον Δήμο.  Για ποιο πράγμα λοιπόν με επερωτάτε; Τι δεν έκανα σωστά και με 
επερωτάτε για το θέμα της πιθανολογούμενης μεταφοράς του Β΄Σ.Σ.; Επειδή δεν 
αιτιολογείτε τίποτε απ’ όλα αυτά στην επερώτησή σας,  προβληματιστήκαμε με τον 
Πρόεδρο αν πρέπει να το θέσουμε ως πρώτο τακτικό θέμα γιατί εσείς την ονομάζετε 
μεν επερώτηση αλλά στην ουσία είναι ερώτηση όπως άλλωστε προκύπτει από την 
κατάληξή της δηλ. «τι ενέργειες προτίθεστε να κάνετε κ. Δήμαρχε για το θέμα 
αυτό;». 



Ουσουλτζόγλου: Ζητώ το λόγο επί προσωπικού κύριε Πρόεδρε, διότι ο κ. 
Δήμαρχος με προσβάλλει.  

Πρόεδρος: Ποιο είναι το προσωπικό; 
Ουσουλτζόγλου: Εσείς δεν κρίνετε ότι ο κ. Δήμαρχος μου κάνει μάθημα; 
Πρόεδρος: Ο κ. Δήμαρχος κρίνει πολιτικά αν το έγγραφο αποτελεί επερώτηση 

ή ερώτηση. Δεν υπάρχει μομφή προς το άτομό σας. 
Δήμαρχος: Δεν προσπαθώ να σας προσβάλω λέγοντας ότι καλό είναι να 

συμβουλεύεστε τον κ. Πουλασουχίδη αν δεν γνωρίζετε τα νομικά θέματα κυρία 
Ουσουλτζόγλου. Είναι λογικό όλοι μας να μη γνωρίζουμε όλα τα θέματα. «Κατά τη 
συνήθη τακτική σας δεν έλαβα απαντήσεις», είπατε. Μα για να λάβετε απαντήσεις 
κυρία Ουσουλτζόγλου έπρεπε να ζητήσετε από τον υπουργό της προηγούμενης 
κυβέρνησης, μια και είχατε επικοινωνία, να σας πει τι προτίθεται να κάνει ο ίδιος και 
όχι να σας απαντήσει ο Δήμαρχος της Βέροιας αν θα μεταφερθεί το Β΄Σώμα Στρατού 
ή όχι. Απαντήσεις έδωσα στην προηγούμενη συνεδρίαση όπου δεν ήσασταν και όχι 
βέβαια κατόπιν της επιστολής του κ. Καλογήρου στις εφημερίδες.  

Επαναλαμβάνω λοιπόν ότι στις 24-12-2003, σε επιστολή που απηύθυνα στον 
Υπουργό Εθνικής Αμυνας, ρωτούσα αν αληθεύουν οι φήμες για μεταφορά της έδρας 
του Β΄ Σώματος Στρατού και ενημέρωσα ότι η κοινωνία της πόλης είναι ανάστατη 
για το θέμα αυτό. Απάντηση δεν πήρα. Εμείς νωρίτερα κατηγορηθήκαμε γιατί η 
Υπηρεσία μέσα σε τρεις μέρες δεν έφερε την εισήγηση για να περάσει θέμα από το 
Δημ. Συμβούλιο. Ο υπουργός δεν απάντησε ακόμη στον Δήμαρχο της πόλης. 

  Στις 3 Φεβρουαρίου, επειδή ο κ. Παπαντωνίου δεν απάντησε, έστειλα δεύτερη 
επιστολή όπου έθετα και πάλι το ίδιο θέμα αλλά και αυτό της μεταφοράς της 1η 
Μεραρχίας μια και είχα πληροφορηθεί ότι ύπουλα και περίεργα, σχεδίαζε η 
Κυβέρνηση να μεταφέρει, χωρίς να μας ενημερώσει, την έδρα της στην Αθήνα. 

Μόλις ανακοινώθηκαν οι πρώτες υποψηφιότητες των τοπικών βουλευτών 
απηύθυνα επιστολή σε όλους τους υποψήφιους βουλευτές των τριών κομμάτων και 
στη συνέχεια και των μικρότερων, κανένας όμως δεν απάντησε. Εσείς ήσασταν μέλος 
της Επιτροπής Εκλογικού Αγώνα του ΠΑΣΟΚ, δεν είδατε αυτή την επιστολή για να 
πάρετε θέση όπως πολύ εύστοχα πήρατε θέση προεκλογικά, τρεις μέρες πριν τις 
εκλογές και ζητούσατε από τον Βεροιώτικο λαό να συγκρίνει και να κρίνει το Δήμο 
και να ψηφίσει ανάλογα και βέβαια ο λαός της Βέροιας έκρινε, συνέκρινε και ψήφισε 
ανάλογα ύστερα από την παρότρυνσή σας; 

  Τη Δευτέρα πριν τις εκλογές ενημέρωσα το Σώμα για το θέμα και μετέφερα 
τις ανησυχίες μου ότι κάτι συμβαίνει. Με κάποιο «περίεργο» τρόπο ενημερώθηκε το 
υπουργείο Εθνικής Αμυνας, το επιτελείο του υπουργού και ο αναπληρωτής γενικός 
διευθυντής ο κ. Γεώργιος Κυριακούδης, έστειλε 5.3.04, δύο μέρες πριν τις εκλογές το 
εξής έγγραφο: «Αξιότιμε κύριε Δήμαρχε. Σε απάντηση στις σχετικές επιστολές σας  
με την οποία εκφράζετε την ανησυχία σας σχετικά με ενδεχομένη απομάκρυνση από 
τη Βέροια του Στρατηγείου Δυνάμεων, Αντίδρασης, Ενίσχυσης και Εφεδρείας σας 
γνωρίζουμε ότι δεν υφίσταται θέμα μεταστάθμευσής του. Γεώργιος Κυριακούδης, 
Αναπληρωτής Γενικός Διευθυντής». 

Μετά τη συγχαρητήρια επιστολή που έστειλα στο νέο Πρωθυπουργό της 
χώρας, έστειλα και δεύτερη στις 16 Μαρτίου με αρ. πρωτ. 66, με την οποία ζήτησα 
από τον Πρωθυπουργό και από τον υπουργό Αμυνας κ. Σπηλιωτόπουλο, να 
φροντίσουν να μην απομακρυνθεί το Β΄ Σώμα από τη Βέροια. Επίσης έστειλα 
επιστολές και στους τέσσερις βουλευτές του νομού ώστε να έχουμε τη βοήθεια και 
συμπαράστασή τους για το θέμα. Το ότι δεν θ’ απομακρυνθεί το Β΄ Σ.Σ. δεν 
οφείλεται λοιπόν σ’ εσάς κα Ουσουλτζόγλου. Δεν ήταν απόρροια της δικής σας 
ενέργειας όλα αυτά τα έγγραφα. 

Υστερα απ’ όλα αυτά κι εφόσον δεν θα πάρουμε γραπτή απάντηση κι από 
τους νυν κυβερνώντες, εμείς θα έχουμε και το σθένος και το θάρρος να 
καταγγείλουμε και τον πρωθυπουργό της χώρας και τους υπουργούς αυτής της 
κυβέρνησης. Με κάθε μέσον και τρόπο θα αγωνιστούμε να μη φύγει το Β΄ Σώμα 
Στρατού από εδώ, αν όμως οι στρατιωτικοί σχεδιασμοί προβλέπουν να φύγει ούτε 
εμείς ούτε εσείς κυρία Ουσουλτζόγλου μπορούμε να κάνουμε τίποτα.  



Ουσουλτζόγλου: Κύριε Πρόεδρε θα ζητήσω τη γενίκευση της συζήτησης, 
έκανα κάποιες προτάσεις για τις οποίες δεν έλαβα απαντήσεις. Περίμενα από τον κ. 
Δήμαρχο να μου απαντήσει σε τρία πράγματα, αλλά δεν μου απάντησε στις 
ερωτήσεις και προτάσεις που έθεσα. 

Κουρουζίδης: Ζητάω κι εγώ τη γενίκευση της συζήτησης διότι από την όλη 
συζήτηση που έγινε και τις απαντήσεις που δόθηκαν δεν διευκρινίστηκαν ορισμένα 
σημεία. Γι’ αυτό θεωρώ ότι πρέπει να συζητήσουμε ώστε να πούμε κι εμείς τις 
απόψεις μας επί του θέματος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου και 
του κ. Ι. Κουρουζίδη για γενίκευση της συζήτησης επί της επερωτήσεως; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 15-3-2004 επερώτηση της δημοτικής συμβούλου Χαρούλας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, όπως αυτή αναπτύχθηκε και από την ίδια. 
2.- Τις απόψεις του Δημάρχου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 17 του Κανονισμού Εργασιών του Δημοτικού 
Συμβουλίου και 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Δεν εγκρίνει τη γενίκευση της συζήτησης επί του 1ου θέματος «Επί 
επερωτήσεως δημοτικής συμβούλου Χαρούλας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου», 
σχετικά με την απομάκρυνση του Β΄Σώματος Στρατού  (Σ.Δ.Α.Ε.Ε..) από τη Βέροια. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  177 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  6-4-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
                                        


